
 
ZAPISNIK  OSME REDOVITE  SJEDNICE  FAKULTETSKOG  VIJEĆA 

KBF-a SVEUČILIŠTA U SPLITU u ak. god. 2019./2020., održane u četvrtak 
03. rujna 2020., u zbornici KBF-a, s početkom u 16:00 sati. 

 
Prisutni: doc. dr. sc.. Ante Akrap, prodekan za nastavu, izv. prof. dr. sc. Josip Dukić, 
prodekan za znanost, prof. dr. sc. Ivan Tadić, prof. dr. sc. Josip Mužić, prof. dr. sc. 
Ante Vučković, prof. dr. sc. Anđelko Domazet, prof. dr. sc. Jadranka Garmaz, izv. prof. 
dr. sc. Alozije Čondić, doc. dr. sc. Domagoj Runje, doc. dr. sc. Željko Tolić, doc. dr. sc. 
Emanuel Petrov, mr. sc. Ante Rako, studenti: Domagoj Omrčen Milić,  predsjednik SZ-
a, Danijela Jurčević, student FTS-a, Tea Božić  student TKS-a, Ante Šimić student 
TKS-a, Željko Udiljak, tajnik KBF-a,   
 
Odsutni:  prof. dr. sc. Mladen Parlov, dekan, prof. dr. sc. Ante Mateljan, prof. dr. sc. 
Ivan Kešina, prof. dr. sc. Ivan Bodrožić, prof. dr. sc. Ivica Žižić, doc. dr. sc. Šimun 
Bilokapić,  doc. dr. sc. Mihael Prović, doc. dr. sc Edvard Punda, doc. dr. sc. Ivan Macut, 
mr. sc. Jenko Bulić,  student PDS-a, Darko Rapić,  (opravdano odsutni), prof. dr. sc. 
Marinko Vidović, izv. prof. dr. sc. Marijo Volarević ( neopravdano odsutni) 
  
 

Nakon molitve i pozdrava, Prodekan, doc. dr. sc. Ante Akrap, predložio je dopunu 
Dnevnog reda pod točkom 3.d., koja je jednoglasno usvojena.  
 

Dnevni red: 
 

1. Ovjera zapisnika Sedme redovite sjednice FV-a, održane 02. srpnja 2020. 
godine  

2. Studenti  
3. Poslijediplomski studij  

   a. Izvješće o razlikovnom ispitu   
   b. Izvješće o doktorskoj disertaciji  
   c. Izmjene i dopune programa PDS-a (izmjena syllabusa)  

 d. Molba studentice T. Tolić  
 

      4.  Profesori 
   a. Izvješće i odluka Matičnog povjerenstva za izbor prof. dr. sc. Ante   

Vučkovića u zvanje znanstvenog savjetnika u trajnom zvanju  
   b. Imenovanje stručnog povjerenstva za ocjenu nastavne djelatnosti prof. dr. 

sc. Ante Vučkovića za izbor u nastavno –znanstveno zvanje redovitog 
profesora u trajnom zvanju 

       5. Simpozij 
       6. Razno  
 a. Dan Fakulteta 
 b. Razni dopisi   

 
 
 
 
 
 



Ovjera Zapisnika Sedme redovite sjednice FV-a, održane 2. srpnja 2020.g. 
 
Nakon rasprave Zapisnik Sedme redovite sjednice FV-a, od 02. srpnja 2020.g. 
povučen je zbog nedostataka i mnoštva pogrešaka. Prof. dr. sc. Ivan Tadić  upozorio 
je da nedostaje Odluka o godišnjim odmorima. Izv. prof. dr. sc. Josip Dukić, iznio je 
kritiku na pisanje  Zapisnik, istaknuvši da je tajnik bio na razgovoru kod Uprave prije 
primanja u službu na neodređeno vrijeme, gdje mu je rečeno da svojim radom nije 
zadovoljio ukazano povjerenje ali je FV  svojim glasovanje izglasalo povjerenje 
tajniku KBF-a. 
 
Na prijedlog Prodekana za nastavu, doc. dr. sc. Ante Akrapa, da se povuče zapisnik 
Sedme redovite sjednice FV-a, na doradu, FV je jednoglasno  donijelo   

ODLUKU 
 

Povlači se zapisnik Sedme redovite sjednice FV-a od 02. srpnja na doradu.  
 
1. Studenti  

 
Prodekan za nastavu, doc. dr. sc. Ante Akrap iznio je molbu studentice Lucije 
Sinovčić za ponovnim upisom II. godine TKS-a, koje zbog osobnih razloga i 
nemogućnosti redovitog pohađanja nastave trebala ispisati, obzirom da je 
obavljala staž u bolnici i nije mogla studirati uz rad.  . 

       Na prijedlog Prodekana, doc. dr. sc. Ante Akrapa, jednoglasno je donesena   
 

ODLUKA 
  da se usvoji molba studentice Lucije Sinovčić i dopusti ponovni 
upis II. godine TKS-a.  

2. Poslijediplomski studij 
a. Izvješće o razlikovnom ispitu 

Prodekan za nastavu izv. prof. dr. sc. Josip Dukić, iznio je članovima FV-a, izvještaj o 
razlikovnom ispitu. Na ispit se  prijavilo dvoje studenta, Srđana Urlić, mag. catech., i 
Dragan Miličević, mag. catech., za PDS Povijest teologije i kršćanskih institucija. 
Pred Povjerenstvom u sastavu; Prof. dr. sc. Anđelko Domazet, predsjednik, prof. dr. 
sc. Mladen Parlov, član i izv. prof. dr. sc. Josip Dukić, pristupnici su položili razlikovni 
ispit  

Na prijedlog prodekana doc.dr.sc. Ante Akrapa, natpolovičnom većinom glasova ( 1 
suzdržan) FV donijelo je  
                                                                 ODLUKU  

 
Usvaja se Izvješće o razlikovnom ispitu. 

b. Izvješće o doktorskoj disertaciji Bruno Petrušića 

Prof. dr. sc. Željko Tanjić, kao mentor Bruna Petrušića dao je pozitivno Izvješće  pod 
klasom 643-02/17-13/0001, ur. broj. 015-20-0004 od dana 01. rujna 2020.g. za 
stjecanje doktorata znanosti u sklopu studijskog programa  „Kršćanstvo i suvremena 
kultura“. Time su se stekli uvjeti za pokretanje postupka ocjene i obrane doktorske 



disertacije, odnosno postupaka imenovanja Povjerenstva za ocjenu i obranu 
doktorskog rada. Povjerenstvo je usvojilo Izvješće. 

Na prijedlog prodekana doc. dr. sc. Ante Akrapa, FV je jednoglasno donijelo  
      ODLUKU 

usvaja se  Izvješće o doktorskoj disertaciji studenta PDS-a Bruna Petrušića. 

Na prijedlog prodekana doc. dr. sc. Ante Akrapa, FV je jednoglasno donijelo  
      ODLUKU 
O imenovanju Povjerenstva za ocjenu i obranu doktorskog rada u sastavu: 
Doc. dr. sc. Emanuel Punda, predsjednik, i članovi; prof. dr. sc. Ante Vučković, prof. 
dr. sc. Anđelko Domazet, prof. dr. sc. Željko Tanjić, mentor i vanjski član, doc. dr. sc. 
Zoran Turza, sumentor i vanjski član. 
 
 
c. Izmjene i dopune programa PDS-a (izmjena syllabusa)  

 
Pod ovom točkom 3. C., Prodekan za nastavu, doc. dr. sc. Ante Akrap, predložio je 
Fakultetskom vijeću, na prijedlog Povjerenstva za PDS, da se sukladno donesenim 
manjim Izmjenama i dopunama studijskog programa PDS-a Kršćanstvo i suvremena 
kultura i PDS-a Povijest teologije i kršćanskih institucija, usvojenima od Senata 
Sveučilišta u Splitu 30. svibnja 2019., i smanjenom obujmu nastave predmetâ radi 
povećanja samostalnog znanstveno-istraživačkog rada studenata, te u skladu s novim 
ishodima učenja ažuriraju opisi predmeta na PDS-u i osobni podaci o nastavnicima. 
Na prijedlog prodekana za nastavu doc. dr. sc. Ante Akrapa, Fakultetsko vijeće 
natpolovičnom većinom glasova(1 suzdržan),  donijelo je   
      

ODLUKU 
 
usvaja se Prijedlog Povjerenstva za PDS, da se opisi predmeta na PDS-u usklade 

s Izmjenama i dopunama studijskog programa PDS-a Kršćanstvo i suvremena 

kultura i PDS-a Povijest teologije i kršćanskih institucija, usvojenima od strane 

Senata Sveučilišta u Splitu od  30. svibnja 2019., u kojima je smanjen obujam nastave 

predmeta s 8 sati predavanja na 4 sata predavanja, povećan samostalni znanstveno-

istraživački rad studenata, te su doneseni novi ishodi učenja studijskog programa. 

Sukladno akcijskim planovima poslijediplomskih studijskih programa Kršćanstvo i 

suvremena kultura i Povijest teologije i kršćanskih institucija, usvojenima na sjednici 

Fakultetskoga vijeća od 23. lipnja 2020., u ažuriranju opisa predmeta svi predmeti 

trebaju imati mogućnost prezentiranja studentskih radova. Ažurirat će se i osobni 

podatci o nastavnicima na PDS-u.  

                                                                                                                                                   
d. Molba doktorandice Tee Tolić za produljenjem roka  predaje licencijatskog 
rada do kraja ak. god. 2020./2021.   

Doktorandica Tea Tolić podnijela je molbu za produljenje roka za predaju 
licencijatskog rada pod naslovom Kršćanska filozofija kao način života i potrage za 
mudrošću u mišljenju Adriaana Peperzaka  do kraja ak. god. 2020./2021.  



FV na prijedlog Prodekana za nastavu doc. dr. sc. Ante Akrapa, jednoglasno 
donijelo  

      ODLUKU 

usvaja se zamolba Tee Tolić, apsolventice na doktorskom studiju Kršćanstvo i 
suvremena kultura, za produljenje roka predaje licencijatskog rada na temu  
Kršćanska filozofija kao način života i potrage za mudrošću u mišljenju Adriaana 
Peperzaka, pod vodstvom mentora prof. dr. sc. Anđelka Domazeta, koja je odobrena 
Odlukom Prve redovite sjednice Fakultetskog vijeća 13. Listopada 2016., te joj se rok 
predaje licencijatskog rada produžuje do kraja ak. god. 2020./21. 

4.Profesori 

a. Izvješće i Odluka Matičnog povjerenstva za izbor  prof. dr. sc. Ante Vučkovića 
u zvanje znanstvenog savjetnika u trajnom zvanju.  

Matično  povjerenstvo u sastavu: prof. dr. sc. Anto Mišić, prof. dr. sc. Ivan Koprek i prof. dr. 

sc. Ante Čović utvrdilo je da pristupnik, prof. dr. sc. Ante Vučković, u potpunosti 
ispunjava sve potrebne zakonske i statutarne uvjete za izbor u znanstveno zvanje 
znanstvenog savjetnika u trajnom zvanju  i znanstveno-nastavnom zvanju redovitog 
profesora u trajnom zvanju iz znanstvenog područja humanističkih znanosti i 
znanstvenog polja filozofije, grane povijesti filozofije.  

Sukladno navedenom, Stručno povjerenstvo Fakulteta filozofije i religijski znanosti 
Sveučilišta u Zagrebu, jednoglasno predlaže Matičnom odboru humanističkih znanosti, 
polje filozofije i teologije da se pristupnik, prof. dr. sc. Ante Vučković, izabire u 
znanstveno zvanje znanstvenog savjetnika iz znanstvenog područja humanističkih 
znanosti i znanstvenog polja filozofije.  

Na prijedlog prodekana, doc. dr. sc. Ante Akrapa, Fakultetsko vijeće je jednoglasno  
donijelo   
     ODLUKU 
 
Usvajaju se Izvješće i Odluka Matičnog povjerenstva za izbor prof. dr. sc. Ante 
Vučkovića u zvanje znanstvenog savjetnika u trajnom zvanju. 
 
b. Imenovanje Stručnog povjerenstva za ocjenu nastavne djelatnosti prof. dr. 
sc. Ante Vučkovića za izbor u nastavno-znanstveno zvanje redovitog profesora 
u trajnom zvanju  
 
 

Prodekan za nastavu, doc. dr. sc. Ante Akrap, predložio je sastav Stručnog 
povjerenstva za ocjenu nastavne djelatnosti: prof. dr. sc. Josipa Mužića, kao 
predsjednika povjerenstva, i članove doc. dr. sc. Antu Akrapa i prof. dr. sc. Nenad 
Malović.  
 
 
 



Na prijedlog Prodekana za nastavu, doc. dr. sc. Ante Akrapa, FV, natpolovičnom 
većinom glasova ( 2 suzdržana) donijelo je  sljedeću 

ODLUKU 
U sastav Stručnog povjerenstva imenuju se prof. dr. sc. Josipa Mužića, kao 
predsjednika povjerenstva, i članove doc. dr. sc. Antu Akrapa i Izv. prof. dr. sc. 
Nenad Malović.  
 
5.Simpozij 
 
Izv. prof. dr. sc. Josip Dukić, prodekan za nastavu, upoznao je FV da je Povjerenstvo 
za organizaciju simpozija  do sada održalo dvije sjednice i  usuglasilo  temu 
Simpozija.  
Dogovoreno je 14 predavanja kako sa profesorima s našega fakulteta  tako i sa 
gostima s inozemnih učilišta. Zbog novonastale situacije razmišljalo se  o 
prebacivanju Simpozija u mjesec studeni ali je prevladalo mišljenje da se simpozij 
održi u tradicionalnom terminu, u mjesecu listopadu. 
 
6. Razno  
 
a. Dan Fakulteta 
 
Termin proslave Dana KBF-a, više puta se odgađao zbog epidemije COVID-19.  
 
Za sada je odlučeno da termin bude 10. rujna 2020.g. u 10.00 sati. Proslava će se 
održati po strogim epidemiološkim mjerama uz nazočnost diplomanata i Uprave 
fakulteta. Prema najavi na proslavu bi trebali doći i novi i stari Veliki kancelar.  
 
Dopisi 
 
Mr. sc. Ante Rako izvijestio je FV, da čeka termin za operaciju koljena, i da 
namjerava dati ostavku na članstvo u FV-u, te predlaže da se izabere novi 
predstavnik  asistenata u FV. 
 
Prodekan za nastavu taksativno je nabrojio dopise koji su u posljednje vrijeme došli 
na adresu Fakulteta. 
 
Nacionalno vijeće za znanost, visoko obrazovanje i tehnološki razvoj ( NVZVOTR), 
kao najviše stručno tijelo za znanost, dostavilo je preporuke i smjernice za izvođenje 
nastave na visokoškolskim ustanovama u zimskom semestru akademske godine 
2020/2021.  
 
Na Fakultet su pristigli Dopisi od Pučke pravobraniteljice, kao nadležnog tijela, koje 
provodi ispitni postupak po prijavi nepravilnosti dostavljenoj od strane prof. dr. sc. 
Ivana Tadića. Nadalje se navodi da je prijavitelj nepravilnosti više puta podnio prijavu 
zbog: nepropisni izbor dekana  KBF-a,  nepropisnog raspisanih natječaja, izostanak 
dostave tražene dokumentacije, nepropisan izbor voditelja studenata, izmjena 
Pravilnika o radu voditelja studenata kako bi se omogućilo da mr. sc. Šimun Markulin 
bude izabran na mjesto voditelja studenata. U prijavi prof. dr. sc. Ivan Tadić navodi 
kako zbog prijavljivanja nepravilnosti trpi štetne radnje na KBF-u, pa je stoga zatražio 
zaštitu svojih prava.  Nadalje, naveo je da Etičko povjerenstvo, a temeljem čl. 17. st. 



1. Etičkog  kodeksa nije ovlašteno prosuđivati da li je netko kršio odluke Velikog 
kancelara, stoga odluke povjerenstva i zahtjeve smatra neosnovanim.   
  
Vezano na navedeno, Fakultet je postupio po traženjima Pučke pravobraniteljice i 
dostavio predmetnu dokumentaciju Pučkoj pravobraniteljici. 
 
Doc. dr. sc. Ante Akrap, prodekan za nastavu  izvijestio je da je prisustvovao 
sastanku koordinacije prodekana za nastavu na  temu početaka nove akademske 
godine. Za sada početak akademske godine ide po planu prema uobičajenome 
modelu. Što će vrijeme donijeti , teško je predvidjeti, stoga je diskrecijsko pravo 
svake sastavnici da se prilagodi. Da li će doći tijekom vremena do nekog hibridnog 
modela održavanja nastave, teško je za sada reći. No ono što je sigurno, lanjski 
model je teško primjenjiv jer studijski programi nisu akreditirani za takav oblik 
nastave. 
Hrvatski zavod za javno zdravstvo na zahtjev Ministarstva znanosti i obrazovanja 
Republike Hrvatske, dostavilo je Preporuke za održavanje nastave na visokim 
učilištima u razdoblju pandemije bolesti COVID – 19, uz primjenu protuepidemijskih 
mjera.  
 
U nastavi, za studente maske su obvezatne. Sveučilište će osigurati za svakog 
studenta po dvije perive maske, dok ih profesori trebaju osigurati sami za sebe.  
 
Izv. prof. dr. sc. Alojzije Čondić upitao je da li je Uprava razmišljala kako će izvoditi 
nastavu u ovo doba Covid-19.   
 
Prof. dr. sc. Ivan Tadić je istaknuo kako je Vlada Rh donijela odluku uvezi održavanja 
nastave, a i da će  Sveučilište donijeti svoje odluke.  
 
Prof. dr. sc. Ante Vučković izvijestio je FV, da je naša studentica Dzoen Dominique 
Bebic-Crestany, obranila doktorski rad, na  Johan Paul Ber universitetu u 
Luxemborgu. Tema je bila „Borba za priznanje Hrvatskog naroda“. 
 
 
Studenti su uredili učionice u  prizemlju zgrade B, i to  B1-B4, gdje je na zidu svake 
učionice prikazan po jedan evanđelist sa citatom. 
Napomenuo je da se pogleda nacrt akademske knjižice, kako bi se mogla ispraviti 
ako postoji koja pogreška. 
 
Dovršeno u 17,00   
 
          
  
 
 
 
 

 


